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Stad met een hart van beton
Amersfoort staat in de top van duurste
huizen, hoogste inkomens en
aantrekkelijkheid. De brandweer krijgÉ
een nieuvu gebouw, de politie, de GGD,
2 ziekenhuizen moeÍen 1 nieuw groot
ziekenhuis hebben. Het Eemcentrum
moet en zal er komen.

Amersfoort is ook de stad waar een dikke
10Yo van de huishoudens onder de
armoedegrens leven, ruim 5O00
huishoudens, 1 3.0O0 mensen.
ln de begroting van de gemeente lijken de
investeringen in beton en staal opnieuw te
winnen van de mens. Geen prioriteit bij
jongeren, zorg en welzijn terwijl de
Íinanciële reserves bij de gemeente
overïopen.
Tijdens de verkiezingen overschreeuwden

de politieke partijen elkaar voor jongeren:
een disco, speel- en hangpiekken, een
skatebaan en nu nog geen 100 dagen na
de verkiezingen: deur dicht disco. plof
pingpongÉafel, stop skatebaan.
ln plaats van te investeren in mensen
worden feestbudgetten en prijzenpotten
ingezet voorprojecten als iedereen doet
mee en kleurijk Amersfoort. Politieke
café's met hotemetoten, tentoonstellingen
overmensen in de oude wifien, een
Turks-Marrokaanse stadswandeling, een
feesttentvoor jongeren op het OlVplein,
Stuk voor sfuk projecten over doelgroepen
en niet voor doelgnoepen.
De SP vindt dat het tijd wordt dat de
bestuurders van Amersfoort weer gaan
investeren in mensen en niet in het
aanzien en imago van de stad.

Burgemeester Van Vliet bedanktl
De Socialistische Partijwil u bedanken voor de moedige beslissing die u heeft genomen
inzake het voorlopig niet uiDeften van drie asielzoekers uit hun huis.
Het mondiale vluchtelingenvraagstuk is natuurlijk een groot probleem, waarvan "fort Europa"
relatief een klein deelvoor haar rekening neemt. Het zijn juist deze beslissingen die laten
zien dat we allemaal burgers zijn van diezelfde wereld. Het siert u dat u in deze tijd van
vefiarding kiest voor de mens.
SP-afdeling Amersfoort (inmiddels zijn de asielzoekers wel hun huis uitgezet omdat een

generaal pardon er niet inzit.)

Doe mee op t5 juni om 8.30 uur met de schone Kleren(estafette)t

Be §P werkt mee aan een estafette door
Nederland in het kadervan de
§chone-Klerencampagne, tegen de
uitbuiting van kinderen in
Derde-Wereldlanden door de confectie-
industrie.

De estafette-etappe die de SP op
zich neemt gaat van Bunschoten/
Spakenburg naar Arnersfoort en beslaat
ongeveer 12 km. De estafette-etappe vindt

plaat op zaterdag 15 iuni en start om 8.30
uur. Deelnemers aan de partijraad kunnen
ook gewoon meelopen want de beoogde
Íinish is om 10.00 en de partijraad begint
pas om '11.O0 uur.
De afstand die je wilt lopen kan in
onderling overleg worden geregeld. Dus
doe allemaal mee!!l
Deelnemers kunnen zich aanmelden bij
Paulus Jansen: piansen@sp.n! of
(06)51 84 47 55.



Gemeenteraad (fractie) nieuws
De Fractie vindt de verhoging van
representatiekosten van College en
Raad met 44o/o onacceptabel hoog,
van 102.OO0 euro naar 147.0O0 euro.
lnzake de problemen rond het contract
tussen het bedrijf Smink en de
gemeente, wilde SP een concrete
vraagstelling voordat kan akkoord
gegaan kan worden met een besloten
vergadering.
Deze week bespraken Frits, Gidia en
Joris ook het voorstel van Groen Links
om tien willkeurige Amersfoorters uit te
nodigen voor raadsvergaderingen (zie
hieronder), de grote stijging van
aanvragen voor de wet voorzieningen
gehandicapten en het Gemeentelijke

politieke partijen zelf de politiek voor de
burger weer intercssant te maken. Die zit niet
te wachten uitgenodigd te worden voor een
gemeenteraadsvergadering, Die wil dat er
naar hem geluisterd wordt en wil dat met
duidelijke argumenten verteld wordt waarom
de gemeente een andere beslissing neemt.
De politiek moet naar de bwgertoe en de
burger moet niet het gemeentehuis in
gesleept worden."
Scfioenmaker maakt duidelijk dat de SP
graag haar eigen agenda bepaald. ,,We zijn
niet in dienst van de gemeente: we zijn
volksvertegernruoor"digers. Ook het voorstel
ook bij commissievergaderingen burgers uit
te nodigen is onzinnig, want in het duale
stelsel is het juist de bedoeling dat de burger
als hetware aanschuift en meepraat.
lk denk als partijen gasten van de raad willen
uitnodigen zij dat zelf maarmoeten 1egelen."

R

Onze fractie concenteert zich bij de
komende begrotingsbespreking op de
stille reserves. De SP stelt voor een
onaftankelijke accountant in te
schakelen. De fractie bereidt een
betoog voor om duidelijk te maken
waarom de afspraken tussen onze
stad en regio en demissionair
staatssecretaris Rernkes (VVD,
volkshuisvesting, wil huurwoningen
grootschalig op de zogenaamde
woonrnarkt gooien, zie ook artikel op
de SP landelijke site) moeten worden
opgeschort.
Suggesties en informatie van SP-ers
en andere welwillenden over deze of
andere onderwerpen zijn zeer welkom
bij onze fractie-

Stickers
Tot slot zijn er een aantal klachten binnengekomen omtrent ons plakgedrag. Veel mensen
§rgeren zich aan de stickers die her en der zijn geplakt in de stad. Helaas blijken de stickers
niet zelfoplosbaar te zijn, zoals ons was verteld. ln het kader van het milieu zouden wij een
ieder willen oproepen die hiervoor verantwoordel-rjk was en die dat wil, om de stíckers ie gaan
venrvijderen. Alvast onze hartelijke dank hiervoor.

Geen gast van de raad
Groen Links heeft voorgesteld tijdens
raadsvergaderingen tien Amersfoorters uit te
nodigen deze bij te wonen. De SP ziet niets
in ditvoorstel. Frits Schoenmaker: ,,Nu we
het dualisme hebhen omarmd, - het lijkt
ondertussen wel een toveluoord aan het
worden -, staat plots de burgerweer centraal.
Opeens zal alles anders worden. Mijn oma
zei altijd tegen mij 'doe maar gewoon dan
doe je al gek genoeg'. Dal geldt denk ik ook
voor het voorstel van Groen Links. lk denk
dat'gast van de raad' nu juist iets is wat niet
moet doen. Je organiseert weer iets en je
gaat daarmee alle spontaniteit uit de weg.
Het heeft ook iets van kijk eens hoe goed wij
het voor hebben met de burger en kgk eens
hoe hoog wij het dualisme in de vaandel
hebben staan. lk geloof niet dat je met
dergelijke voorstellen de kloof tussen de
buger qn de politiek verkleint."
Naar de mening van de SP is het een
overbodig voorstel. ,,Het is juist aan de


